
 
УКРАЇНА 

СОФІЇВСЬКА СЕЛИЩНА РАДА СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ 
ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 СЬОМОГО СКЛИКАННЯ 
СОРОКОВА СЕСІЯ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання 40 сесії  
 

смт Софіївка                                                                           5 грудня 2018 р.  
Всього обрано: 26депутатів 

Присутні: 18 депутатів 
 
Сесію веде селищний голова Сегедій П.Ю. 
Ведення протоколу пленарного засідання сесії здійснює секретар ради 
Назаренко Л.І. 
Затвердження регламенту  пленарного засідання сесії. 
Результат голосування: прийнято одноголосно. 
Селищний голова Сегедій П.Ю. цікавиться в депутатів чи всі ознайомлені з 
порядком денним пленарного засідання 40 сесії селищної ради 7 скликання. 
Пропонує депутатам внести свої пропозиції щодо порядку денного. 
Іващенко А.А. пропонує внести на розгляд сесії таке питання: 

- Про співфінансування проектів, які входять до Плану покращення 
послуги утримання та ремонту комунальних доріг та тротуарів в 
межах компетенції ОТГ на 2018-2023 роки. 

Сегедій П.Ю. пропонує внести на розгляд сесії такі питання: 
- Про затвердження ТОВ «САНОИЛТРЕЙД» суми сплати пайової 

участі. 
- Про перерахування залишків коштів спеціального фонду селищного 

бюджету в дохід загального фонду селищного бюджету. 
- Про надання дозволу на передачу коштів позики Міністерства 

регіонального розвитку, будівництва та житлово- комунального 
господарства України. 

Селищний голова ставить питання на голосування щодо включення даних 
питань до порядку денного. 
Результат голосування: прийнято одноголосно. 



Сегедій П.І. ставить питання на голосування щодо затвердження порядку 
денного. 
Отже, на розгляд сесії вносяться такі питання: 

1. Про затвердження технічної документації із  землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 

2. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для  будівництва жилого будинку, господарських будівель та 
споруд для подальшої передачі у власність. 

3. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для ведення особистого селянського господарства для подальшої 
передачі у власність. 

4. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для будівництва та обслуговування інших будівель громадської 
забудови для подальшої передачі в оренду. 

5. Про надання дозволу на складання технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) та 
подальшої передачі у власність. 

6. Про  перехід права користування на земельну ділянку при переході права 
на будівлю і споруди за цивільною угодою. 

7. Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва та обслуговування гаражу 
та подальшої передачі в оренду. 

8. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 

9. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 

10. Про укладення договору про передачу права власності на земельну 
ділянку. 

(Інформує: Ільїна Р.І.) 

11.  Про внесення змін до рішення сесії селищної ради від 13 грудня 2017 
року №1556-30/VII «Про Софіївський селищний бюджет на 2018 рік» (з 
урахуванням внесених змін) 

12. Про перерахування залишків коштів спеціального фонду селищного 
бюджету в дохід загального фонду селищного бюджету. 

13. Про надання дозволу на передачу коштів позики Міністерства 
регіонального розвитку, будівництва та житлово- комунального 
господарства України. 



(Інформує: Савицька Л.І.) 

14.  Про внесення змін та доповнень до рішення сесії від 13.12.2017р.№1536-
30/VII. 

(Інформує: Качан І.М.) 

15.  Про затвердження Правил благоустрою на території Софіївської 
селищної ради. 

16. Про затвердження ТОВ «САНОИЛТРЕЙД» суми сплати пайової участі. 
(Інформує: Костяннікова С.І.) 

17.  Про затвердження Плану діяльності з підготовки  проектів регуляторних 
актів у сфері господарської діяльності Софіївської селищної ради на 2019 
рік. 

18. Про план роботи Софіївської селищної ради VII скликання та її 
виконавчого комітету на 2019 рік. 

(Інформує: Назаренко Л.І.) 

19. Про надання матеріальної допомоги для вирішення соціально – побутових 
питань селищному голові Сегедію П.Ю. 

20. Про затвердження розпоряджень, прийнятих селищним головою у 
міжсесійний період. 

(Інформує: Моренко Г.Г.) 

21. Про співфінансування проектів, які входять до Плану покращення послуги 
утримання та ремонту комунальних доріг та тротуарів в межах 
компетенції ОТГ на 2018-2023 роки. 

(Інформує: Сегедій П.Ю.) 

РІЗНЕ. 

1.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із  землеустрою 
щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Головко Н.С., Копка І.О., Круглик А.С., Остапович А.А., Хабібуліна Р.Х.   з 
проханням затвердити їм технічну документацію із  землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. Дане 
питання розглядалося на засіданні постійної комісії. 
До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з проектами 
рішень. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№2137-40/VII, 2138-40/VII,  2139-40/VII,  2140-
40/VII,  2141-40/VII   додаються. 



Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Дзюба А.С., 
Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса 
В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,    Терехова І.А., Турівний 
Г.В.,проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
2.СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для  будівництва жилого будинку, господарських будівель 
та споруд для подальшої передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Головко О.І., Іценко Н.Ф. з проханням затвердити їм проекти землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для  будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. Дане 
питання розглядалося на засіданні постійної комісії. 
До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з проектами 
рішень. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№2142-40/VII,  2143-40/VII   додаються. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Дзюба А.С., 
Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса 
В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,    Терехова І.А., Турівний 
Г.В.,проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
3.СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства для 
подальшої передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Головко Н.С., Головко О.І. з проханням щодо затвердження проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого 
селянського господарства для подальшої передачі у власність. 
Дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії. 
До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з проектами 
рішень. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№2144-40/VII,  2145-40/VII   додаються. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Дзюба А.С., 
Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса 
В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,    Терехова І.А., Турівний 
Г.В.,проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
4.СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва та обслуговування інших будівель 
громадської забудови для подальшої передачі в оренду. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла спільна заява від 
гр. Матурської І.В. та Губи І.А. з проханням затвердити їм проект 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки для будівництва та 



обслуговування інших будівель громадської забудови для подальшої 
передачі в оренду. 
Дане питання також розглядалося на засіданні постійної комісії. 
До заяви надано копії необхідних документів. Ознайомила з проектом 
рішення. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №2146-40/VII  додається. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Дзюба А.С., 
Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., Мойса 
В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,    Терехова І.А., Турівний 
Г.В.,проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
5.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на складання технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) та подальшої передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Гордієнко Н.Г., Качана Є.М., Мілова Г.М., Петренка С.М., Плахотнього 
М.М., Постояна А.П., Потурайка С.Д., Степури О.Ф., Удод О.П.  з проханням 
надати їй дозвіл на складання технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) та подальшої 
передачі у власність. Дане питання також розглядалося на засіданні постійної 
комісії. 
До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з проектами 
рішень. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№2147-40/VII, 2148-40/VII,   2149-40/VII,   2150-
40/VII,   2151-40/VII,   2152-40/VII,   2153-40/VII,   2154-40/VII,   2155-40/VII    
додаються. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., 
Мойса В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,    Терехова І.А., Турівний 
Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
6.СЛУХАЛИ: Про  перехід права користування на земельну ділянку при 
переході права на будівлю і споруди за цивільною угодою. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Біленко Д.С., Копка І.О., Табацької І.С., Романюк Т.Л., Сизова С.І. з 
проханням визнати за ними право користування на земельну ділянку при 
переході права на будівлю і споруди за цивільною угодою. До заяв надано 
копії необхідних документів. Комісією розглянуто дане питання. Ознайомила 
з проектами рішень. 
Депутат Іосипова Н.С. поцікавилася: хто має намір взяти земельну ділянку за 
адресою вул. Зайця, 27 в смт Софіївка і чи дійсно заявник має намір будувати 
будинок на вказаній ділянці? 
Ільїна Р.І. надала відповідь на запитання депутата. 



 Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№ 2156-40/VII,   2157-40/VII,   2158-40/VII,   2159-
40/VII,   2160-40/VII     додаються. 
Результат голосування: «за»- Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., 
Мойса В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,    Терехова І.А., Турівний 
Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
7.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва та обслуговування 
гаражу та подальшої передачі в оренду. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Засухи В.П., Побережнього А.Г. з проханням надати їм дозвіл на 
виготовлення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
будівництва та обслуговування гаражу та подальшої передачі в оренду. До 
заяв надано копії необхідних документів. Комісією розглянуто дане питання. 
Ознайомила з проектами рішень. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№ 2161-40/VII,   2162-40/VII    додаються. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., 
Мойса В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,    Терехова І.А., Турівний 
Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
8.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Мільгізіної Т.О., Остапенка А.В. з проханням надати їм дозвіл на 
розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
будівництва жилого будинку, господарських будівель та споруд для 
подальшої передачі у власність. До заяв надано копії необхідних документів. 
Комісією розглянуто дане питання. Ознайомила з проектами рішень. 
Депутат Мудраченко В.М. поцікавився: чи немає за вказаними адресами 
зареєстрованих чи проживаючих без реєстрації осіб?  
Ільїна Р.І. надала відповідь на запитання депутата. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№ 2163-40/VII,   2164-40/VII    додаються. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., 
Мойса В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,    Терехова І.А., Турівний 
Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 



9.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви від гр. 
Воронежської К.А., Мільгізіної Т.О., Остапенка А.В., Плахотнього М.М., 
Степури О.Ф., Якубцова Г.В. з проханням надати їм дозвіл на розроблення 
проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для ведення 
особистого селянського господарства для подальшої передачі у власність. До 
заяв надано копії необхідних документів. Комісією розглянуто дане питання. 
Ознайомила з проектами рішень. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№ 2165-40/VII,   2166-40/VII, 2167-40/VII,   2168-
40/VII, 2169-40/VII,   2170-40/VII    додаються. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В.,  
Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,    Терехова І.А., Турівний Г.В., проти- 0, 
утрималися- Мойса В.В., не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
10.СЛУХАЛИ: Про укладення договору про передачу права власності на 
земельну ділянку та для будівництва та обслуговування житлового будинку, 
господарський будівель і споруд. 
Ільїна Р.І. повідомила про те, що в селищну раду надійшла заява від гр. 
Томчук О.О. з проханням вилучити в неї земельні ділянки, які належать їй 
згідна права власності на земельну ділянку для ОСГ та для будівництва та 
обслуговування житлового будинку, господарський будівель і споруд. До 
заяв надано копії необхідних документів. Комісією розглянуто дане питання. 
Ознайомила з проектами рішень. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення №№ 2171-40/VII,  2172-40/VII      додаються. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В.,  
Мойса В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,    Терехова І.А., Турівний 
Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
11.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення сесії селищної ради від 13 
грудня 2017 року №1556-30/VII «Про Софіївський селищний бюджет на 2018 
рік» (з урахуванням внесених змін) 
Савицька Л.І. ознайомила депутатів з проектом рішення, додатками до нього. 
Голова постійної комісії з питань  бюджету, фінансів та  планування 
соціально – економічного розвитку Іващенко А.А. повідомила про те, що 
комісія  згодна з розподілом коштів. Отже,  комісія рекомендує сесії 
затвердити проекти рішень. Під час обговорення даного питання депутат 
Гасюк Т.М. поцікавилася: чи гірлянди будуть придбані для оздоблення 



центральної площі селища? Порадила для сільських клубів придбати штучні 
ялинки. На її запитання відповів селищний голова. 
Депутат Мудраченко В.М. поцікавився: скільки дітей селищної ради отримає 
подарунки з нагоди новорічних свят та діти яких категорій? На його 
запитання відповів селищний голова. Після завершення обговорення питання 
селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення № 2173-40/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В.,  
Мойса В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Терехова 
І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
12.СЛУХАЛИ: Про перерахування залишків коштів спеціального фонду 
селищного бюджету в дохід загального фонду селищного бюджету. 
Савицька Л.І. повідомила про те, що в зв’язку із втратою свого цільового 
призначення необхідно перерахувати до загального фонду селищного 
бюджету за кодом доходів 24060300 «Інші надходження» залишки коштів 
спеціального фонду селищного бюджету за кодами доходів: 21110000 та за 
кодом 24062100 в сумі 2693,43 грн. Ознайомила з проектом рішення. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення № 2174-40/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., 
Мойса В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Терехова 
І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
13.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на передачу коштів позики 
Міністерства регіонального розвитку, будівництва та житлово- комунального 
господарства України. 
Савицька Л.І. повідомила про те, що з метою забезпечення виконання 
Надзвичайної кредитної програми для відновлення України, яка фінансується 
в рамках Фінансової угоди між Україною та Європейським Інвестиційним 
Банком від 22 грудня 2014 року, відповідно до Постанови Кабінету Міністрів 
України «Деякі питання використання коштів для реалізації проектів у 
рамках Надзвичайної кредитної програми для відновлення України» від 25 
листопада 2015 року  №1068, керуючись п.20 ч.1 ст. 43, ч.2 ст. 43 Закону 
України «Про місцеве самоврядування в Україні» селищній раді необхідно 
надати дозвіл на передачу коштів позики Міністерства регіонального 
розвитку, будівництва та житлово- комунального господарства України. 
Ознайомила з проектом рішення. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення № 2175-40/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., 
Мойса В.В.,  Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Терехова 
І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 



 Рішення прийнято. 
14.СЛУХАЛИ: Про внесення змін та доповнень до рішення сесії від 
13.12.2017р.№1536-30/VII. 
Качан І.М. повідомила про те, що з метою підвищення кількості і якості 
надання соціальних послуг, впровадження нових механізмів для покращення 
якості надання послуг жителям громади, соціального захисту осіб з 
обмеженими фізичними можливостями та інших вразливих верств населення 
селищної ради виникла необхідність внести зміни та доповнення до рішення 
сесії від 13.12.2017р.№1536-30/VII «Про затвердження Комплексної 
програми соціального захисту населення Софіївської громади до 2020 року. 
Ознайомила з проектом рішення. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення № 2176-40/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В.,  
Мойса В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Терехова 
І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися-0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
15.СЛУХАЛИ: Про затвердження Правил благоустрою на території 
Софіївської селищної ради. 
Костяннікова С.І. повідомила про те, що в зв’язку зі змінами в чинному 
законодавстві виникла потреба прийняти нові Правила благоустрою на 
території Софіївської селищної ради. Мета прийняття нових Правил- 
забезпечення благоустрою населених пунктів ради, підвищення 
відповідальності посадових осіб підприємств, установ, організацій всіх форм 
власності, а також громадян за стан благоустрою та санітарний стан, 
формування сприятливого життєдіяльності людини середовища, захисту 
довкілля, покращення санітарного стану, збереження об’єктів та елементів 
благоустрою, зелених насаджень на території Софіївської селищної ради. 
Ознайомила з проектом рішення. Селищний голова ставить питання на 
голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення № 2177-40/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., 
Мойса В.В.,  Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Терехова 
І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися-0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
16.СЛУХАЛИ: Про затвердження ТОВ «САНОИЛТРЕЙД» суми сплати 
пайової участі. 
Костяннікова С.І. повідомила про те, що Законами України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», «Про регулювання містобудівної діяльності», 
Положенням про пайову участь замовників будівництва у створенні розвитку 
інженерно – транспортної та соціальної інфраструктури населених пунктів 
Софіївської селищної ради та згідно клопотання ТОВ «САНОИЛТРЕЙД» 



селищній раді необхідно затвердити суму сплати пайової участі. Ознайомила 
з проектом рішення. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення № 2178-40/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В.,  
Мойса В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Терехова 
І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
17.СЛУХАЛИ: Про затвердження Плану діяльності з підготовки  проектів 
регуляторних актів у сфері господарської діяльності Софіївської селищної 
ради на 2019 рік. 
Назаренко Л.І. повідомила про те, що з метою дотримання норм чинного 
законодавства, керуючись ст.7 Закону України “Про засади державної 
регуляторної політики у сфері господарської діяльності”, ст. 26 Закону 
України «Про місцеве самоврядування в Україні»,  селищній раді необхідно 
затвердити План діяльності з підготовки проектів регуляторних актів у сфері 
господарської діяльності Софіївської селищної ради на 2019 рік. Ознайомила 
з проектом рішення. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення № 2179-40/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В.,  
Мойса В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Терехова 
І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
18.СЛУХАЛИ: Про план роботи Софіївської селищної ради VII скликання та 
її виконавчого комітету на 2019 рік. 
Назаренко Л.І. ознайомила депутатів з планом роботи ради та її виконавчого 
комітету на 2019 рік. Ознайомила з проектом рішення. Селищний голова 
ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення № 2180-40/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., 
Мойса В.В.,  Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Терехова 
І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
19.СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги для вирішення 
соціально – побутових питань селищному голові Сегедію П.Ю. 
Моренко Г.Г. повідомила про те, що керуючись Законом України «Про 
місцеве самоврядування в Україні», Постановою КМУ від 09.03.2006 р. №268 
«Про впорядкування оплати праці працівників апарату органів виконавчої 
влади, місцевого самоврядування та їх виконавчих органів, органів 
прокуратури, судів та інших органів», враховуючи рішення Софіївської 
селищної ради від 13.12.2017р. №1558-30/VII «Про упорядкування структури 
та умов оплати праці селищного голови», згідно поданої заяви Сегедія П.Ю. 
депутатам необхідно прийняти рішення щодо надання матеріальної допомоги 



для вирішення соціально – побутових питань селищному голові. Ознайомила 
з проектом рішення. Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення № 2181-40/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., 
Мойса В.В.,  Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Терехова 
І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися- 0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
20.СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень, прийнятих селищним 
головою у міжсесійний період. 
Моренко Г.Г. повідомила про те, що в міжсесійний період селищним 
головою було підписано  158 розпоряджень. Згідно чинного законодавства 
вони підлягають затвердженню на черговій сесії селищної ради.Ознайомила з 
назвами та змістом розпоряджень. Дане питання  розглядалося на засіданні 
постійної комісії з питань  бюджету та фінансів. Комісія рекомендує 
затвердити  розпорядження селищного голови, які прийняті у міжсесійний 
період. Зачитала проект рішення. Відповіла на запитання депутатів. 
Селищний голова ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення № 2182-40/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В.,  
Мойса В.В., Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Терехова 
І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися-0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 
21.СЛУХАЛИ: Про співфінансування проектів, які входять до Плану 
покращення послуги утримання та ремонту комунальних доріг та тротуарів в 
межах компетенції ОТГ на 2018-2023 роки. 
Сегедій П.Ю. нагадав депутатам про те, що на 38 сесії селищної ради було 
прийнято рішення «Про затвердження Плану покращення послуги утримання 
та ремонту комунальних доріг та тротуарів в межах компетенції ОТГ на 
2018-2023 роки». На виконання Стратегії розвитку Софіївської ОТГ в рамках 
співробітництва між Виконкомом Софіївської селищної ради та Глобал 
Комьюнітіз, виконавцем Програми «Децентралізація Приносить Кращі 
Результати та Ефективність» необхідно прийняти рішення про 
співфінансування проектів, які входять до Плану покращення послуги 
утримання та ремонту комунальних доріг та тротуарів в межах компетенції 
ОТГ на 2018-2023 роки. Ознайомив з проектом рішення. Селищний голова 
ставить питання на голосування. 
УХВАЛИЛИ: Рішення № 2183-40/VII      додається. 
Результат голосування: «за»-Бідулько Т.В., Бойко І.І., Бугай А.В., Гасюк Т.М., Дзюба 
А.С., Дишко Н.В., Дорожон А.І., Іващенко А.А., Іосипова Н.С.,  Качан І.М., Лишин О.В., 
Мойса В.В.,  Мудраченко В.М., Осипюк С.В., Назаренко Л.І.,  Поденежна Л.Ю.,  Терехова 
І.А., Турівний Г.В., проти- 0, утрималися-0, не голосували-0 
 Рішення прийнято. 



Селищний голова Сегедій П.Ю. не бере участі в голосуванні по жодному 
питанню порядку денного. 
РІЗНЕ. 
Селищний голова Сегедій П.Ю. привітав депутатів з наступаючим святом- 
Днем місцевого самоврядування та запросив всіх на святковий концерт, який 
відбудеться 7 грудня ц.р. о 10 год. ранку в КЗ «Софіївський Будинок 
культури». 
Попередив депутатів, що до кінця року можливо будуть проведені ще дві 
позачергові сесії селищної ради. 
Нагадав присутнім про те, що 23 грудня ц.р. в Миколаївській сільській раді, 
яка приєдналася до Софіївської ОТГ, відбудуться додаткові вибори 
депутатів. Після визнання їхніх повноважень вони стануть нашими колегами. 
Проінформував депутатів про те, що відновлено роботи по розчищенню 
русла річки Кам’янка. Роботи йдуть щоденно і швидкими темпами. 
Селищний голова подякував депутату Мойсі В.В. за активну участь у 
сприянні щодо відновлення робіт по розчищенню русла річки Кам’янка. 
 
 
Селищний голова дякує депутатам за роботу за активну громадянську  
свідомість і оголошує 40 сесію сьомого скликання  закритою. 
          

 Селищний голова                                                   П. Сегедій 

  Секретар сесії                                                         Л.Назаренко 

 
 
 
 

 
 

 


